
Kunnanvaltuusto § 107 13.12.2021

KYSELYTUNTI

Kvalt § 107 Valtuutetuilla on hallintosäännön 127 §:n mukaan oikeus esittää kunnanhallitukselle
kyselytunnilla vastattavaksi lyhyitä enintään kolmen (3) minuutin pituisia, kulloinkin
yhteen asiaan kohdistuvia kysymyksiä kunnan hallinnon ja talouden hoitoa koskevista
asioista.

Kyselytunti järjestetään valtuuston kokouksen yhteydessä, jollei valtuusto toisin päätä.
Kyselytunti on julkinen ja järjestetään myös tarvittaessa.

Kysymys on toimitettava pääsääntöisesti kirjallisena keskustoimistoon viimeistään neljä
(4) päivää ennen valtuuston kokousta. Myöhemmin toimitetut kysymykset sekä
kysymykset, joihin ei kyselytunnilla ehditä vastata, siirtyvät seuraavaan kyselytuntiin.
Kysymykset otetaan vastattaviksi niiden saapumisjärjestyksessä. Puheenjohtajalla on
kuitenkin oikeus määrätä tasapuolisuutta noudattaen muukin vastaamisjärjestys.

Saatuaan kunnanhallitukselta vastauksen kysymykseen esittäjällä on oikeus tehdä
kaksi asiaan liittyvää lyhyttä kysymystä. Kysymysten johdosta ei käydä keskustelua.

Puheenjohtajana kyselytunnilla toimii valtuuston puheenjohtaja.

 Kunnanhallituksen puheenjohtaja ja/tai kunnanjohtaja vastaavat hallintosäännön 127
§:n mukaisesti tehtyihin kysymyksiin.

Päätös: 1. Valtuutettu Mika Kellokoski esitti seuraavan kysymyksen: 
Keskustan valtuustoryhmä on jättänyt 16.8.2021 valtuustoaloitteen, jossa pyydämme,
että Perhon kunnan tulee aloittaa toimenpiteet osoitetietojärjestelmän tarkastamisen
loppuunsaattamiseksi ja kuntalaisten osoitetietojen ajantasaistamiseksi vastaamaan
nykyistä tilannetta. Pitkään jatkunut eriarvoinen tilanneon korjattava mahdollisimman
nopeilla toimenpiteillä.Perholaisessa oli kysely poikkeamistilanteista, ja nyt kysyn, että
mikä on aloitteen tilanne?

Tekninen johtaja Alpo Anisimaan vastaus:
Netissä on kysely poikkeamatilanteista ja kyselyn johdosta on tullut neljä eri ilmoitusta
osoitevirheistä. Näistä kolme on saatu korjattua niin, että ne ovat nyt oikein myös
Google Mapsissa. Oksakoskentien/ Kokkolantien osalta osoitetiedot ovat korjaantuneet
oikein kunnan järjestelmiin, Maanmittauslaitoksen järjestelmiin ja Kiinteistörekisteriin,
mutta Google Mapsiin osoitetieto ei ole päivittynyt tehdyistä ilmoituksista huolimatta.

2. Valtuutettu Mikko Tamminen esitti seuraavan kysymyksen:
Kotitalouksiin on jaettu Kokkonevan tuulivoimakaavaan liittyvää kyselyä. Kuinka laaja
kysely on ja millä perusteella jakelu on valittu?

Tekninen johtaja Alpo Anisimaan vastaus:
Kysely liittyy Hyötytuulen tekemään Kokkonevan kaavoitusprosessiin, ja kyselyllä
pyritään aktivoimaan kuntalaisia kaavoitusprosessiin. Kunta ei ole järjestänyt kyselyä.

3. Valtuutettu Mikko Tamminen esitti seuraavan kysymyksen: 
Kuinka paljon nykyisistä tuulivoimaloista on saatu tai ollaan saamassa tänä vuonna
yhteisöveroa tai muuta suoraa veroa?



Kunnanjohtaja Lauri Laajalan vastaus:
Kiinteistöveroa saadaan tänä vuonna, mutta tuulivoimayhtiöiltä ei tule yhteisöveroa
Perhon kunnalle.
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